
Generalforsamling i GF Brødeskovparken 29 marts 2022 
 

Velkommen ved formand Jesper Jacobsen 

11 huse var repræsenteret. 

Bestyrelsen forslår Christian nr. 23 som dirigent, og han blev valgt. 

 

Årets beretning 2021: 

Status for Brødeskovparken 2021: 

• Velkommen til 3 nye familier (nr. xx, xx, xx) 

• 3 huse til salg 

 

Hvad er der sket i 2021: 

• Vi havde en afstemning af bedste udsmykket hus under Halloween. 

o En klar vinder var Kasper, Mille med familie (nr. 73) 

• Jørgen i nr. 29 blev valgt som årets Brødeskovborger. Jørgen blev valgt bl.a. på baggrund af det 

store arbejde. som han har lavet i beskæringen af vores plantebælter. 

• Focus arbejdsopgaver for bestyrelsen i 2021: 

o Råger 

o Plantebælter omkring Brødeskovparken 

o Internet 

o Ny gadebelysning. 

 

Råger: 

Vi har gennem året haft flere kontakter med forskellige medlemmer af Hillerød byråd, 

kommunalforvaltningen og tekniske afdelinger, samt Hillerød jagtforening og Brødeskov 

Skole. Alt dette har desværre endnu ikke givet nogen afklaring på, hvad der skal og kommer 

til at ske. Der vil blive fortaget regulering i løbet af foråret, som der sker i hele kommunen. 

Bestyrelsen arbejder videre for en meget permanent løsning, hvor beskæring af træ ved 

skolen måske kan komme på tale. 

 

Plantebælter: 

 Vi arbejder videre med vedligeholdelsen af disse.  

 

Internet: 



 Ingen nyheder her 

 

Gadebelysning: 

Vi har modtager et tilbud fra SEAS NVE om en opgradering til LED i vores nuværende 

lampetter. Dette kan gøres for en lavere sum, end den bestyrelsen sidste år fik OK til at 

accepterer. Vi siger nu Ja tak til dette, og forventer at udskiftningen vil ske inden sommer. 

Her vil vi kunne se frem til reduceret udgifter på både forbrug og vedligehold. 

Prisen forventes at ende på Kr. 163.000, og dette vil være tjent ind på besparelser i drift på 

ca. 5-6 år. 

 

Fremlæggelse - og godkendelse af regnskab for 2021 og budget for 2023: 

Regnskab for 2021 og budgettet for 2023 blev fremlagt af formanden, og det blev godkendt. 

 

Fastsættelse af kontingent for 2023: 

Kontingent forbliver uændret kr. 3.500, dog forøges kontingentopkrævningen for manglende fremmøde til 

arbejdsdagen til kr. 400 (fra 300 kr.). 

 

Valg af bestyrelse, bestyrelsessuppleanter, festudvalg, revisor og 

revisorsuppleanter: 

Mads Frydendahl (nr. 23) er valgt til formand for festudvalget. Alle gode kræfter er meget velkomne, og 

bestyrelsen vil selvfølgelig også hjælpe til. 

Ny revisor Kasper Sortkjær (nr. 15) 

Kristian Højlund Larsen (nr. 25) blev valgt ind i bestyrelsen. 

 

Eventuel: 

Der arbejdes videre med et forslag til en overdækning af vores bålplads. Der er bevilget et budget på 

20.000 til dette. Martin og Peter fra bestyrelsen har dette projekt. 

Bestyrelsen mødes og konstitueres på første møde, som forventes at blive afholdt i april måned. 

 

Referent 

Peter Krogsaa (nr. 63) 


